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П Р О Т О К О Л 

№ 8 

 

Днес, 25.06.2024 г., от 15.00 часа, в зала 304 на община Шумен се 

състоя заседание на ПК по „Просвета, образование и наука”. 

 

На заседанието присъстваха:  

Албена Иванова-Неделчева   - председател 

Павел Павлов       - член 

Васил Тодоров     - член 

Борис Иванов     - член 

Янко Янков     - член. 

 

По уважителни причини от заседанието на комисията отсъства 

Мийрям Салим-Ахмед.              

На заседанието присъства още:г-жа Десислава Петрова – зам.-кмет 

„Бюджет и финанси“, г-жа Даниела Савчева – директор на дирекция ОНР,  

г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС, общинска администрация и 

журналисти.  

 

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК ПОН 

- г-жа Албена Иванова-Неделчева, която предложи проект за дневен ред и 

попита членовете на комисията за други предложения по него? Няма. 

С 5  гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се”, комисията прие 

следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

  1. Проект за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с администрацията на община Шумен /т. 2 от 

дневния ред на предстоящата сесия/; 

2. Приемане на Програма на мерките за закрила на деца с изявени 

дарби от държавни, общински и частни училища и насърчаване на 

творческите заложби и потребности на студенти в община Шумен през 

2024 година /т. от дневния ред на предстоящата сесия/; 

3. Предоставяне на финансиране на СУ "Сава Доброплодни" - гр. 

Шумен за участие на танцов състав "Луди млади" в Световна купа по 

танци  DWC /Dance World Cup/.  /допълнителна точка от дневния ред на 

предстоящата сесия/; 

 

Текущи въпроси:  
- Писмо с вх.№61-00-790/18.06.2024 г. от кмета на община Шумен 

относно докладна записка с Вх. №93-00-1491/17.05.2024 г. от Анна 

Георгиева - директор на ДГ „Дружба“, относно: брой деца за учебната 
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2024/2025 г. във филиал „Патиланци“ кв. Мътница към ДГ „Дружба“ гр. 

Шумен.  

 

  

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Проект за изменение и допълнение на Правилника за организацията 

и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 

му с администрацията на община Шумен /т. 2 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева - председател на ПК ПОН, 

представи текста от докладната записка и даде думата за мнения и 

становища на общинските съветници. 

Г-н Николай Калев: Съгласен съм да отпаднат химните, но да 

откриваме сесията с химна на Шумен. Стр. 5 в §16. Глава трета, чл. 52 

„Всяко заседание започва с химна на град Шумен.“ 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: По отношение на „туризма“ аз 

подкрепям да няма промяна, т. е. „туризма“ да си остане към културата. Аз 

лично смятам, че винаги трябва да има тържественост. Това, което 

предлага г-н Калев чисто възпитателно и за мен това е едно отношение и 

може би е нещо разумно химна на Шумен. Така, че аз подкрепям това 

предложение на г-н Калев. 

Г-н Павел Павлов: И аз имам предложение, но ще го оставя за сесия. 

Г-жа Ася Аспарухова: Вижте, нали за това са комисиите да 

подпомагат заседанието на Общинския съвет. Няма лошо направете си 

изказването и предложенията на комисията. 

Г-н Павел Павлов: Ще го оставя за сесия. 

 

Гласуване: 

С 4 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се” ПК приема 

предложението „туризъм“ да остане в Постоянна комисия „Култура, 

културно историческо наследство, туризъм, интеграционна политика, 

вероизповедания и медийна политика“. 

 

С 5 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК приема 

предложението за корекция в чл. 52: „Всяко заседание започва с химна 

на град Шумен.“ 

 

С 4 гласа „за”, 1 „против” и без „въздържали се” ПК приема 

решението по докладната записка ведно с корекциите, а именно: 

запазва се името на Постоянна комисия „Култура, културно 

историческо наследство, туризъм, интеграционна политика, 

вероизповедания и медийна политика“ и „Всяко заседание започва с 

химна на град Шумен.“ 
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ПО ВТОРА ТОЧКА 

Приемане на Програма на мерките за закрила на деца с изявени 

дарби от държавни, общински и частни училища и насърчаване на 

творческите заложби и потребности на студенти в община Шумен през 

2024 година /т. от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата за мнения и становища по 

докладната записка. 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Аз имам корекция за това един 

турнир къде трябва да бъде на стр. 26 в т. 2 е национален конкурса, а не 

общински/регионален. Трябва да се премести в предходната глава като т. 

69 и във втората колона да се коригира с II-VII клас. Общинска 

администрация съгласни ли сте? 

Г-жа Десислава Петрова: Да. Съгласни сме. 

Г-жа Юлияна Христова: Искам само да попитам има ли национално 

класиране на турнира? 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Разбира се. Участват от цяла 

България не е регионален.  

 

Гласуване: 

С 5 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК приема 

решението по докладната записка в едно с корекциите: на стр. 26, т. 2 

Математически турнир „Академик Кирил Попов“ провежда се м. май 2024 

г. в Шумен“ от общински/регионален да премине като т. 69 в 

национален и във втората колона да се коригира с II-VII клас. 

 

    

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предоставяне на финансиране на СУ "Сава Доброплодни" - гр. 

Шумен за участие на танцов състав "Луди млади" в Световна купа по 

танци  DWC /Dance World Cup/.  /допълнителна точка от дневния ред на 

предстоящата сесия/; 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Десислава Петрова, 

която акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища по докладната 

записка. Няма такива. 

 

Гласуване: 

С 3 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” и 2 „не гласували“ 

ПК приема решението по докладната записка. 
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ТЕКУЩИ ВЪПРОСИ 

 Писмо с вх.№61-00-790/18.06.2024 г. от кмета на община Шумен 

относно докладна записка с Вх. №93-00-1491/17.05.2024 г. от Анна 

Георгиева - директор на ДГ „Дружба“, относно: брой деца за учебната 

2024/2025 г. във филиал „Патиланци“ кв. Мътница към ДГ „Дружба“ гр. 

Шумен.  

  

 

 Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи писмото-отговор за информация на членовете на окомисията.

   

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 16:10 

часа. 

 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:   

  /д-р А. Иванова-Неделчева/ 

 

ПРОТОКОЛИСТ: 

  /Галина Илиева/ 


